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OBRAZLOŽITEV: 

 

V skladu z 39. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 12/20) 

občinski svet po določitvi dnevnega reda seje, najprej odloča o sprejemu zapisnika prejšnje seje in vseh 

drugih zapisnikih. Član sveta lahko poda pripombe k zapisniku prejšnje seje in zahteva, da se zapisnik 

ustrezno spremeni in dopolni. O utemeljenosti sprememb in dopolnitev odloči svet. Zapisnik se 

sprejme z ugotovitvijo, da nanj niso bile podane pripombe, lahko pa se sprejme ustrezno spremenjen 

in dopolnjen s sprejetimi pripombami.  

 

Po sprejemu se zapisnik objavi na spletnih straneh občine.  

 

Zapisnik je v prilogi.  

 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Na podlagi Poslovnika Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 12/20) je 

Občinski svet Občine Trzin, na 25. redni seji, dne 20. aprila 2022, sprejel naslednji  

 

SKLEP 

 

Zapisnik 24. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 16. 2. 2022, se sprejme in potrdi.  

 

Številka: 25-1/2022          Župan Občine Trzin 

Datum: 20. 4. 2022             Peter LOŽAR, l. r. 

 



OBČINA TRZIN 

Občinski svet 

 

Številka zadeve: 900-0001/2022- 

Datum: 18. 2. 2022 

 

ZAPISNIK 

 

24. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je bila v sredo, 16. februarja 2022, s pričetkom ob 17. 

uri v dvorani Kulturnega doma Trzin, na Mengeški cesti 9 v Trzinu. 

 

Udeleženci seje so bili že s sklicem seje opozorjeni, da je vstop na sejo možen samo z izpolnjenim PCT 

pogojem (preboleli, cepljeni, testirani), kar se je ob vstopu na sejo tudi preverjalo in, da je na seji 

potrebno upoštevati vse zaščitne ukrepe za preprečevanje širjenja bolezni COVID-19 (razkuževanje rok, 

uporaba zaščitne maske in upoštevanje ustrezne medosebne razdalje). Dvorana Kulturnega doma je 

bila pred uporabo dobro prezračena, vsem udeležencem seje so bile ob prihodu na voljo maske in 

razkužilo, stoli v dvorani pa so bili razporejeni tako, da so omogočali ustrezno medosebno razdaljo.  

 

Sejo je sklical župan Občine Trzin, gospod Peter Ložar, na osnovi 33. člena Zakona o lokalni samoupravi 

(Uradni list RS, št. 94/07 - uradno prečiščeno besedilo, 27/08, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12-ZUJF, 14/15 

– ZUUJFO, 11/18 – ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 – ZIUZEOP-A in 80/20 - ZIUOOPE), 18. člena Statuta Občine 

Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 2/21 - uradno prečiščeno besedilo) ter 27. člena Poslovnika 

Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 12/20). 

 

Sejo je vodil župan Peter Ložar.  

 

NAVZOČI:   /Lista prisotnosti je priloga izvirniku zapisnika/   

  

Župan: 

gospod Peter LOŽAR  /Lista za trajnostni razvoj Trzina/. 

 

Člani OS:  

gospod Milan KARČE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, gospa Veronika WEIXLER /Lista za trajnostni 

razvoj Trzina/, gospod Anton PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, gospod Anton KRALJ /Lista za 

trajnostni razvoj Trzina/, gospa Nuša REPŠE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, gospa Klavdija TRETJAK 

/Lista za trajnostni razvoj Trzina/, gospa Dunja ŠPENDAL /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, gospod Rado 

GLADEK /SDS/, gospod Miha PANČUR /SDS/, gospa Alenka MARJETIČ ŽNIDER /Odgovorni, aktivni 

občani Trzina/, gospod Gregor PEVC /Lista Trzin je naš dom/ in gospod Marko KAJFEŽ /Lista združeni 

Trzin/.  

 

Odsotnost opravičil:  gospod Robert MARKIČ /Odgovorni, aktivni občani Trzina/.   

 

Občinska uprava: g. Aleksander ILIĆ, ga. Polona GORŠE PRUSNIK in ga. Barbara GRADIŠEK. 

 

Odsotnost opravičili: / 

 

Navzoči vabljeni:  

 ga. Metka PRAVST PRIMOŽIČ, odgovorna urednica glasila Odsev. 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlid=200794&stevilka=4692
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlid=200876&stevilka=3347
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlid=200979&stevilka=3437
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlid=201051&stevilka=2763


Opravičeno odsotni: / 

 

Neopravičeno odsotni: / 

 

Ostali navzoči: / 

 

Župan je ugotovil, da je na seji navzočih 11 občinskih svetnic in svetnikov in, da je s tem občinski svet 

sklepčen. 

 

 

Odločanje o dnevnem redu 24. redne seje: 

 Predlogi za umik točk z dnevnega reda 24. redne seje: 

Predlogov za umik točk z dnevnega reda seje ni bilo.  

 

 Predlogi za razširitev dnevnega reda 24. redne seje z novimi točkami: 

Predlogov za razširitev dnevnega reda z novimi točkami ni bilo.  

  

Glasovanje o dnevnem redu, ki vsebuje 6 točk.  

 

Občinski svetniki in svetnice so soglasno (11 glasov »za«) sprejeli  

 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 23. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 15. 12. 2021;  

2. Vprašanja in pobude občinskih svetnikov; 

3. Dopolnitev Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trzin za leto 2022 in 

Dopolnitev Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trzin za leto 2023; 

4. Predlog Sklepa o odvzemu statusa javnega dobra v lasti Občine Trzin; 

5. Uradno prečiščeno besedilo Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Občini Trzin – skrajšani 

postopek; 

6. Sklep o sofinanciranju stalnega spremljevalca učencu s posebnimi potrebami. 

 

 

K točki 1/ 

 

Pod prvo točko dnevnega reda so članice in člani občinskega sveta obravnavali zapisnik 23. redne seje, 

na katerega ni bilo pripomb. 

 

Soglasno (11 glasov »za«) so sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

Zapisnik 23. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 15. 12. 2021, se sprejme in potrdi.  

 

 

K točki 2/ 

 

Pod to točko dnevnega reda so člani občinskega sveta podali naslednja vprašanja in pobude: 

  



1. Gospa Dunja ŠPENDAL/Lista za trajnostni razvoj Trzina/: 

1) Na Prešernovi cesti je bilo vse obnovljeno, vendar je v pelatorjih ravno toliko peska, kot 

je bilo pred obnovo.  

 

Seji se je pridružila svetnica ga. Alenka Marjetič Žnider (ob 17.02). Prisotnih je 12 članov občinskega 

sveta.   

 

2) Posreduje pobudo sprehajalcev po Trzinu, da se na Ongru in na Beli cesti postavi še 

kakšna klopca. Tam je sicer že ena klop in nekateri se zelo trudijo, da vse uničijo, ampak 

pobuda je bila podana.  

3) Tretja pobuda se nanaša na varovana stanovanja. O tem je tudi sama že večkrat govorila, 

sedaj pa je slišala tudi od mnogih drugih, da bi bilo zelo dobro, če bi v kakršnikoli obliki 

dobili še kakšno varovano stanovanje. Vzrok je v tem, da se hiše spraznijo in pridejo 

mlade družine. Nadgradnja tega je zasedenost vrtca in šole. Trenutno sicer je, če pa se 

pogleda malo naprej, ko bo obvoznica, bo pa mogoče tudi to vplivalo, da se ne bodo 

ravno v Trzin vozili. Ampak potrebno je poskusiti vsaj kaj narediti v tej smeri, da bo 

pomlajena občina. Teh pobud je bilo sedaj res veliko. Tudi na zadnji komisiji za socialo 

so se pogovarjali o tem, saj se pojavljajo vloge, ko ostane nekdo sam v hiši in nima 

denarja ne za ogrevanje, ne za vodo. Če pa gredo na manjšo enoto v svoji občini, pa se 

izognejo tem problemom.    

 

Kar zadeva varovana stanovanja g. župan pove, da je največja težava v tem, kje dobiti prostor. Trenutno 

sicer poteka ciklus novega OPN, kjer se tudi že intenzivno gleda, kje bi mogoče lahko karkoli šlo v tej 

smeri, vendar se je potrebno zavedati, da je v Trzinu bolj ali manj vse pozidano. Širitev pravzaprav 

onemogočajo take in drugačne naravne danosti. Na eni strani hrib, zaščitena mokrišča, cesta, železnica, 

širitev na polja pa vsa leta nikakor ni šlo. Karkoli se je poskušalo narediti v tej smeri, je težko. Podane 

so bile tudi pobude, da bi se poskušalo kaj narediti južno od Doma zaščite in reševanja (DZiR), vendar 

je tudi direkcija oziroma ministrstvo izrazito nenaklonjeno tem rešitvam, da bi bila varovana stanovanja 

zraven največjih prometnic. Sicer so varovana stanovanja, ki so že zgrajena v Trzinu, zelo blizu 

prometnice, vendar se je pred 25 leti delalo malo drugače, kot se sedaj. Zagotovo se bo še razmišljalo 

o tem in iskalo rešitve, vendar je zelo težko najti primerno parcelo. Trzin je mogoče imel malo to 

nesrečo, da se je v sedemdesetih in osemdesetih letih zelo hitro urbaniziral, potem pa so bili zgrajeni 

še bloki. Glede na velikost občine, se je sicer kar veliko naredilo, saj je bila občina Trzin celo prva občina, 

ki je imela dom starejših in varovana stanovanja na tak način. Verjame pa, da potrebe so. Občina je 

zainteresirana in tudi zanimanje investitorjev je, to je potrebno vedeti. Vendar pa je težava, če 

zanimanje investitorjev je, ni pa primerne parcele, ki bi jo lahko ponudili. 

 

Kar zadeva ostali dve pobudi, bo potrebno preveriti.  

 

 

2. Gospod Milan KARČE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/: 

Vprašanje s področja Doma zaščite in reševanja (DZiR). Bil je član gradbenega odbora, ki se 

je redno sestajal v času projektiranja. Pri zaključevanju oziroma zaključku projekta je bil 

dvakrat prisoten oziroma je sodeloval pri prevzemanju in podal tudi nekaj svojih pripomb, 

ki so tangirale predvsem strojne inštalacije. Kako je z odpravo pomanjkljivosti, ker nima 

nobenih informacij ali je to že končano ali se še izvaja, glede na to, da je ga. Ana povedala, 

da bo iz tega naslova zadržanih 10% predujma? 

 



G. župan pove, da je bilo nazadnje o tem govora decembra, januarja pa naj bi bilo bolj ali manj vse 

odpravljeno. Bo pa zadevo preveril in podal pisni odgovor. Kot mu je znano, je sicer nekaj malenkosti 

še ostalo, kot na primer sistem kontrolinga temperature. To so odpravljali še v prejšnjem tednu. Tisto, 

kar je bilo prej zadržano, so odpravili, torej ključne, glavne napake, tako da naj bi bilo tudi že plačano 

v celoti. 

 

G. Karče meni, da bi lahko nekdo pregledal zapisnike in odkljukal. Strinja se, da nekaj stvari je manj 

pomembnih. Vendar pa, če se bo še kaj našlo, ali se bo to zahtevalo direktno od izvajalca? 

 

G. župan pojasni, da so to že garancije. To se je preverjalo in tudi nadzor je bil prisoten. Bo pa 

pripravljen pisni odgovor.    

 

   

3. Gospa Veronika WEIXLER /Lista za trajnostni razvoj Trzina/: 

Spomladi poteka čistilna akcija na več različnih lokacijah. Lansko leto so skupaj s člani 

kulturnega društva čistili eno območje pri Pšati in ugotovili, da je na žalost veliko odpadkov 

tudi v potoku. Svetnica je kontaktirala Bojana Križnika, predsednika ribiške družine Bistrica-

Domžale, ki se je strinjal z idejo čiščenja potoka in je pripravljen sodelovati z ribiško družino. 

To pomeni, da bi se ob organizaciji takšne čistilne akcije, zbralo od 20 do 30 ribičev, ki bi 

pomagali. Predlaga, da bi letos v čistilno akcijo vključili tudi čiščenje Pšate kot posebnega 

območja ali celo naredili posebno čistilno akcijo, kot na primer Očistimo Pšato.  

 

G. župan meni, da je ideja dobra in bo zadevo preveril. Do sedaj je en del Pšate vsakokrat na novo 

čistila civilna zaščita.  

 

 

Seji se je pridružil g. Aleksander Ilić, višji svetovalec župana za pravne in splošne zadeve.  

 

 

K točki 3/ 

 

Predlog je na kratko predstavil Aleksander Ilić, višji svetovalec župana za pravne in splošne zadeve, 

dodatna pojasnila pa je podal še župan.  

 

Stališča delovnih teles so podali: Milan KARČE, predsednik Statutarno-pravne komisije; Marko KAJFEŽ, 

predsednik Odbora za okolje in prostor ter Anton PERŠAK, predsednik Odbora za finance in premoženje 

(Na odboru so bili sicer prisotni samo trije člani, vendar so soglašali s sklepom. Je pa bilo na seji 

opozorjeno, da nekatere kvadrature, ki se ponavljajo, niso povsem usklajene in bi jih bilo potrebno 

preveriti in narediti redakcijski popravek.)  

 

Pred razpravo je župan opozoril na redakcijski popravek v tabeli za leto 2022 in v tabeli za leto 2023 in 

sicer se v šestem stolpcu v obrazložitvi 53. in 54. točke popravijo kvadrature. Pod točko 53 je namesto 

1683 m² pravilno 179 m²; pod točko 54 pa je namesto 38 m² pravilno 53 m². Kvadrature, ki se kupujejo 

v samem sklepu, so pravilne.  

 

Razpravljal ni nihče. 

 

Sledilo je glasovanje o dveh sklepih. 



3.1/ Svetnice in svetniki so najprej soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 

 

Sprejme se Dopolnitev Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trzin za leto 2022. 

 

3.2/ Nato so soglasno (12 glasov »za«) sprejeli tudi 

 

SKLEP 

 

Sprejme se Dopolnitev Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trzin za leto 2023. 

 

 

K točki 4/ 

 

Tudi pod to točko dnevnega reda je pojasnila podal Aleksander Ilić. 

 

Stališča delovnih teles so podali: Milan KARČE, predsednik Statutarno-pravne komisije; Marko KAJFEŽ, 

predsednik Odbora za okolje in prostor ter Anton PERŠAK, predsednik Odbora za finance in 

premoženje. 

 

K razpravi se ni prijavil nihče, zato je župan predlagal glasovanje. 

 

Svetnice in svetniki so soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 

o odvzemu statusa javnega dobra v lasti Občine Trzin 

 

1. člen 

 

Občinski svet Občine Trzin odvzema status javnega dobra naslednjim zemljiščem v lasti Občine Trzin: 

 

Katastrska občina Parcelna št. Površina (m²) 

1961 Trzin 1573/46 24 

 

2. člen 

 

Na nepremičnini iz 1. člena se v Zemljiški knjigi izvede izbris zaznambe statusa grajenega javnega dobra. 

 

3. člen 

 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 

 

 

Sejo je zapustil g. Aleksander Ilić, višji svetovalec župana za pravne in splošne zadeve.  

 



K točki 5/ 

 

Predlog je na kratko predstavil Milan Karče, predsednik Statutarno-pravne komisije. 

 

V skladu s tretjim odstavkom 105. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik 

Občine Trzin, št. 12/20) občinski svet uradno prečiščeno besedilo sprejme po skrajšanem postopku in 

o njem odloča brez razprave. 

 

Članice in člani občinskega sveta so soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin je na 24. redni seji obravnaval in sprejel predlog Uradnega prečiščenega 

besedila Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Občini Trzin po skrajšanem postopku, ki obsega: 

 

- Odlok o kategorizaciji občinskih cest v Občini Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 4/99), 

- Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Občini Trzin 

(Uradni vestnik Občine Trzin, št. 7/05), 

- Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Občini Trzin 

(Uradni vestnik Občine Trzin, št. 1/11), 

- Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Občini Trzin 

(Uradni vestnik Občine Trzin, št. 7/14), 

- Uradni popravek objave Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji 

občinskih cest v Občini Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 8/14) in 

- Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Občini Trzin 

(Uradni vestnik Občine Trzin, št. 23/21). 

 

Uradno prečiščeno besedilo Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Občini Trzin se objavi v Uradnem 

vestniku Občine Trzin.  

 

 

Pred zadnjo točko dnevnega reda je župan svetnikom predlagal, da seja tudi v tej točki ostane odprta 

za javnost, saj meni, da ne bo govora o osebnih podatkih, oziroma o podatkih, ki bi bili sporni. Če bi 

prišlo do tega, bo sejo ustavil in dal na glasovanje predlog, da se seja zapre za javnost. Predlogu ni 

nasprotoval nihče.    

 

 

K točki 6/ 

 

Predlog je na kratko predstavil župan.  

 

Stališča delovnih teles so podali: Milan KARČE, predsednik Statutarno-pravne komisije; Alenka 

MARJETIČ ŽNIDER, predsednica Odbora za kulturo, šolstvo, šport in dejavnost društev ter Anton 

PERŠAK, predsednik Odbora za finance in premoženje. 

 

Članice in člani občinskega sveta so brez razprave in soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

 

 



SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin sprejme sklep o sofinanciranju stalnega spremljevalca učencu s posebnimi 

potrebami v Osnovni šoli Trzin v šolskem letu 2021/2022 s V. stopnjo izobrazbe za 4 ure dnevno v času 

pouka. 

 

S sprejemom tega sklepa preneha veljati sklep št. 603-0003/2021-4 z dne 30. 7. 2021. 

 

Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin in začne veljati naslednji dan po objavi. 

 

 

Ker so bile obravnavane vse točke dnevnega reda, je župan ob 17.21 sejo zaključil. 

 

 

 

Zapisala:                                                             ŽUPAN 

Barbara GRADIŠEK                                                        Peter LOŽAR   

 

 

 


